



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



2-3 March 2007 | **BARCELONA**
2-3 mars 2007

ESPAÑA

LIABILITY OF BOARD MEMBERS:
Selected issues in
comparative law

**LA RESPONSABILITÉ DES
MEMBRES DU CONSEIL
D'ADMINISTRATION:**
Exemples choisis de droit
comparé



With the support of/
Avec le soutien de:
IL.LUSTRE COL.LEGI D'ADVOCATS DE BARCELONA





Introduction



The liability of Board Members is a multifaceted domain. With the Barcelona Seminar, we will endeavor to cover some of its essential aspects, such as what best practices can be expected from Board Members, what is the situation of the civil liability in the US or in Europe, or what can we learn from the different approaches to the criminal liability of Board Members in some major European countries. The Seminar will also address the controversial issue of being a partner of a Law firm and sitting simultaneously on the Board of Directors of a company.

With a host of top-notch speakers and panelists from all over the world, the Barcelona Seminar will be a good way to keep in touch with the latest developments in this crucial area.

Make sure you attend the Barcelona Seminar on 2-3 March 2007!

La responsabilité des membres d'un conseil d'administration est un sujet à multiples facettes. Le Séminaire de Barcelone aura pour objectif d'examiner certains aspects essentiels de ce sujet, tels que les comportements que doivent adopter les membres d'un conseil d'administration, leur responsabilité civile aux Etats-Unis et en Europe, ou encore leur responsabilité pénale dans certains des principaux pays européens. Le Séminaire traitera également de la question controversée de la possibilité d'être simultanément associé dans une Etude d'avocats et membre du conseil d'administration d'une société.

Par la présence de panélistes et invités de premier ordre, qui viendront des quatre coins du monde, le Séminaire de Barcelone sera un moyen idéal de vous tenir informés des derniers développements dans ce domaine crucial du droit.

Nous nous réjouissons de vous voir nombreux à Barcelone les 2 et 3 mars 2007.

Programme

Thursday, 1 March 2007

- 19.30 Welcome Cocktail hosted and sponsored by **JAUSAS**
Passeig de Gràcia 103, 7^o Planta - 08008 Barcelona
(Phone: +34.93.415 00 88)
- 20.45 Dinner Tapas Bar "Costa Gallega" Passeig de Gràcia 71

Friday, 2 March 2007

Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona
Carrer Mallorca 283, planta 8^a

- 09.00 Registration

09.30 Welcome Addresses by
Excma. Sra. Silvia Gimenez-Salinas
President of the Bar Association of Barcelona
Christian Lundgren, President of AIJA

10.00 Best Practice Guidelines for Board Members
Chair: **Beat Brechbühl, President of the International Business Law Commission, Kellerhals Hess**, Bern, Switzerland
Panel:
Pauliina Tenhunen, Castrén & Snellman, Helsinki, Finland
Nick Surber, BarentsKrans, The Hague, The Netherlands
Beat Mumenthaler, Python Schifferli Peter, Geneva, Switzerland
Laurence Jacques, Vandenbulke, Luxembourg
Thomas Miller, Krohn Rechtsanwälte, Berlin, Germany

- 11.30 Coffee Break

Main Features of Civil Liability of Board Members
Chair: **Marc Kerger, President of the Litigation Commission, Etude Marc Kerger**, Luxembourg

12.00 Main Features of Civil Liability of Board Members in the US and in European Jurisdictions,
Malcolm McNeil, Carlsmith Ball, Los Angeles, USA
Panel:
Maite Mascaro, Jausas, Barcelona, Spain
Tanja Meinander, Waselius & Wist, Helsinki, Finland
John Greager, Fox Williams, London, United Kingdom
Daniel Marugg, Gloor & Sieger Rechtsanwälte, Zurich, Switzerland

- 14.00 Lunch
Pati de Columnes. Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona

Criminal Liability of Board Members
Chair: **Saverio Lembo, President of the Commercial Fraud Commission, Bär & Karrer**, Geneva, Switzerland

15.30 Criminal Liability of Board Members: comparative Situation in France, Spain, United Kingdom, Ireland and Switzerland
Panel:
Pierre Olivier Sur, Fischer, Tandeau de Marsac, Sur & Associés, Paris, France
Mark Beardsworth, Kingsley Napley, London, United Kingdom
Rosaleen Byrne, McCann FitzGerald, Dublin, Ireland
Hector Sbert, Ramos & Arroyo, Barcelona, Spain
Benjamin Borsodi, Schellenberg Wittmer, Geneva, Switzerland
Andrew Garbarski, Bär & Karrer, Geneva, Switzerland

Board Members' Liability and Bankruptcies
Chair: **Otto de Witt Wijnen, President of the Insolvency Law Commission, Kneppelhout & Korthals**, Rotterdam, The Netherlands

17.00 The Role of the Bankruptcy Trustee in Board Members' Liability Matters
Eddy Van Camp, Advocatenkantoor Van Camp, Antwerp, Belgium

17.30 D&O Insurance Issues in Bankruptcies
Maurits Kalf, Van Doorne, Amsterdam, The Netherlands
Ronald Nieuwenstein, AIG Europe (Netherlands) N.V., Amsterdam, The Netherlands

18.00 Most Bankruptcies are caused by Mismanagement
Panel:
Declan Black, Mason Hayes & Curran, Dublin, Ireland
Rosa Maria Rojas, Gonzalez, Ortega y Rodríguez Zarza, Mexico
Alexander Mahnke, AON Jauch Hübener, Munich, Germany
Miguel Torres Mingot, L.C. Rodrigo Abogados, Madrid, Spain

21.30 Dinner
Montjuïc el Xalet. Avda. Miramar 31. Buses will departure at 21.00 from the Gallery Hotel

Saturday, 3 March 2007

Independent Lawyers sitting on Board of Directors
Chair: **Markus Zwicky, President of the Future of the Profession Commission, Zwicky Windlin**, Zug, Switzerland

10.00 Being a Partner of a Law Firm and sitting simultaneously on the Board of Directors of a Company: a practical Experience
Felix Ehrat, Managing Partner with Bär & Karrer and President of the Board of Banca Svizzera del Gottardo

10.30 When Partners go on Board: Clash of Interests in Law Firms and How to deal with them
Panel:
Markus Zwicky, Zwicky Windlin, Zug, Switzerland (Chair)
Svenja Arndt, Hoffmann Liebs Fritsch & Partner, Düsseldorf, Germany
Mark Opashinov, McMillan Binch Mendelsohn, Toronto, Canada
Rafaël Claes, Marx, Van Ranst, Vermeersch & Partners, Brussels, Belgium
Thierry Aballéa, A.P.A., Paris, France

11.30 Advocatus Quo Vadis? Lawyers in Business, the Business of Law, and how to face the Changes from the Regulator's Perspective
Panel:
Sonia Cortes, Cuatrecasas, Barcelona, Spain (Chair)
Marc Jobert, Membre du Conseil du Barreau, Paris, France
Mark Opashinov, McMillan Binch Mendelsohn, Toronto, Canada
Luc Pittet, Fédération Suisse des Avocats, Lausanne, Switzerland
Iñigo Nagore, Ilustre Collegio de Bizkaia, Bilbao, Spain

12.30 Wrap-up and conclusion
Maité Mascaro and Saverio Lembo, Co-Presidents of the Organizing Committee

21.30 Dinner
The Astoria Club. Carrer Paris 193.

Programme

Jeudi 1er mars 2007

- 19.30 Cocktail de bienvenue offert par **Jausas**
Passeig de Gràcia 103, 7^o Planta - 08008 Barcelona
(Tel: +34.93.415.00.88)
- 20.45 Dîner – Tapas “Costa Gallega” Passeig de Gràcia 71

Vendredi 2 mars 2007

Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona
Carrer Mallorca 283, planta 8^a

- 09.00 Inscriptions
- 09.30 **Discours de bienvenue prononcé par**
Excma. Sra. Silvia Gimenez-Salinas, Présidente du Barreau de Barcelone
Christian Lundgren, Président de l'AIJA
- 10.00 **Quelques conseils relatifs au comportement que doivent adopter les membres du conseil d'administration**
Président de séance: Beat Brechbühl, Président de la Commission du Droit des Affaires Internationales, Kellerhals Hess, Berne, Suisse
Panel:
Pauliina Tenhunen, Castrén & Snellman, Helsinki, Finlande
Nick Surber, BarentsKrans, La Haye, Pays-Bas
Beat Mumenthaler, Python Schifferli Peter, Genève, Suisse
Laurence Jacques, Vandenbulke, Luxembourg
Thomas Miller, Krohn Rechtsanwälte, Berlin, Allemagne
- 11.30 Pause-café
- Responsabilité civile des membres du conseil d'administration**
Président de séance: **Marc Kerger, Président de la Commission Contentieux Judiciaire, Etude Marc Kerger, Luxembourg**
- 12.00 **Principaux aspects de la responsabilité civile des membres du conseil d'administration aux Etats-Unis et en Europe**
Malcolm McNeil, Carlsmith Ball, Los Angeles, Etats-Unis
Panel:
Maite Mascaró, Jausas, Barcelone, Espagne
Tanja Meinander, Waselius & Wist, Helsinki, Finlande
John Greager, Fox Williams, Londres, Grande-Bretagne
Daniel Marugg, Gloor & Sieger Rechtsanwälte, Zurich, Suisse
- 14.00 Déjeuner
Pati de Columnes. Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona
- Responsabilité pénale des membres du conseil d'administration**
Président de séance: **Saverio Lembo, Président de la Commission du Droit Pénal des Affaires, Bär & Karrer, Genève, Suisse**
- 15.30 **Responsabilité pénale des membres du conseil d'administration: Aspects de droit comparé en France, Espagne, Grande-Bretagne, Irlande et Suisse**
Panel:
Pierre Olivier Sur, Fischer, Tandeau de Marsac, Sur & Associés, Paris, France
Mark Beardsworth, Kingsley Napley, Londres, Grande-Bretagne
Rosaleen Byrne, McCann FitzGerald, Dublin, Irlande
Héctor Sbert, Ramos & Arroyo, Barcelone, Espagne
Benjamin Borsodi, Schellenberg Wittmer, Genève, Suisse
Andrew Garbarski, Bär & Karrer, Genève, Suisse

La responsabilité des membres du conseil d'administration en cas de faillite

Président de séance: **Otto de Witt Wijnen, Président de la Commission du Droit de la Faillite, Kneppelhou & Korthals, Rotterdam, Pays-Bas**

- 17.00 **Le rôle de l'administrateur de la faillite face à la responsabilité des membres du conseil d'administration**
Eddy Van Camp, Advocatenkantoor Van Camp, Anvers, Belgique
- 17.30 **Responsabilité des membres du conseil d'administration et des directeurs en cas de faillite: questions liées à l'assurance**
Maurits Kalff, Van Doorne, Amsterdam, Pays-Bas
Ronald Nieuwenstein, AIG Europe (Netherlands) N.V., Amsterdam, Pays-Bas
- 18.00 **La plupart des faillites découlent d'une mauvaise gestion**
Panel:
Declan Black, Mason Hayes & Curran, Dublin, Irlande
Rosa María Rojas, González, Ortega y Rodríguez Zarza, Mexico, Mexique
Alexander Mahnke, AON Jauch Hübener, Munich, Allemagne
Miguel Torres Mingot, L.C. Rodrigo Abogados, Madrid, Espagne
- 21.30 Dîner
Montjuïc el Xalet. Avda. Miramar 31. Les bus partiront à 21.00 de l'Hôtel Gallery

Samedi 3 mars 2007

Avocats indépendants membres du conseil d'administration d'une société
Président de séance: **Markus Zwicky, Président de la Commission Avenir de la Profession, Zwicky Windlin, Zoug, Suisse**

- 10.00 **Etre simultanément associé dans une Etude d'avocats et membre du conseil d'administration d'une société: expérience pratique**
Felix Ehrat, managing partner de Bär & Karrer (Suisse) et président du Conseil d'administration de la Banca Svizzera del Gottardo
- 10.30 **Associés et membres du conseil d'administration d'une société: Comment gérer les conflits d'intérêts?**
Panel:
Markus Zwicky, Zwicky Windlin, Zoug, Suisse (Président)
Svenja Arndt, Hoffmann Liebs Fritsch & Partner, Düsseldorf, Allemagne
Mark Opashinov, McMillan Binch Mendelsohn, Toronto, Canada
Rafaël Claes, Marx, Van Ranst, Vermeersch & Partners, Bruxelles, Belgique
Thierry Aballéa, A.P.A., Paris, France
- 11.30 **Advocatus Quo Vadis? Avocats, hommes d'affaires? Une Etude d'avocats se gère-t-elle comme une entreprise? Comment faire face aux changements du point de vue de l'Ordre des avocats?**
Panel:
Sonia Cortes, Cuatrecasas, Barcelone, Espagne (Président)
Marc Jobert, Membre du Conseil du Barreau, Paris, France
Mark Opashinov, McMillan Binch Mendelsohn, Toronto, Canada
Luc Pittet, Fédération Suisse des Avocats, Lausanne, Suisse
Iñigo Nagore, Illustre Colegio de Bizkaia, Bilbao, Espagne
- 12.30 **Conclusion du Séminaire:**
Maité Mascaró et Saverio Lembo, Co-présidents du Comité d'organisation
- 21.30 Dîner
The Astoria Club. Carrer Paris 193.

Administration

Venue of the Seminar

Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona
Edifici del C/ Mallorca, 283
ES-08037 Barcelona
Tel: +34-934 961 880 - Fax: + 34-934 871 589
E-mail: icab@icab.cat - www.icab.es



Lieu du séminaire

Il.lustre Col.legi d'Advocats de Barcelona
Edifici del C/ Mallorca, 283
ES-08037 Barcelona
Tél: +34-934 961 880 - Fax: + 34-934 871 589
E-mail: icab@icab.cat - www.icab.es



Language - Number of participants – Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant who cannot attend may send a substitute participant.

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Registration Fees

	≤ 20-01-2007	> 20-01-2007
Speaker	375 EUR	375 EUR
AIJA Members < 35	375 EUR	500 EUR
AIJA Members ≥ 35	425 EUR	500 EUR
Non AIJA Members	500 EUR	575 EUR
Accompanying persons (o)	160 EUR	160 EUR
Member GAJ-ICAB (1)	150 EUR	180 EUR
Optional: Saturday Dinner-dance	70 EUR	70 EUR

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee break, lunch of Friday and dinner of Thursday and Friday.

(o) The accompanying persons' fee includes Thursday and Friday dinner.

(1) The member GAJ-ICAB's fee includes attendance at the seminar, documentation on-line, coffee break and lunch of Friday.

Registration will only be effective after payment.

Frais d'inscription

	≤ 20-01-2007	> 20-01-2007
Orateur	375 EUR	375 EUR
Membre AIJA < 35	375 EUR	500 EUR
Membre AIJA ≥ 35	425 EUR	500 EUR
Non membre AIJA	500 EUR	575 EUR
Accompagnant (o)	160 EUR	160 EUR
Membre GAJ-ICAB (1)	150 EUR	180 EUR
Facultatif : Samedi, Dîner de clôture	70 EUR	70 EUR

Les frais d'inscription comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, le déjeuner de vendredi et les dîners de jeudi et vendredi.

(o) Les frais d'inscription des accompagnants ne comprennent que les dîners de jeudi et vendredi.

(1) Les frais d'inscription pour les membres GAJ-ICAB comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pauses-café, et le déjeuner de vendredi.
L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU25 0030 1029 7491 0000 – BIC BGLULL
Banque Fortis Luxembourg, Agence Royale Monterey, 27 av. Monterey,
L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "Barcelona 2007"

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU25 0030 1029 7491 0000 – BIC BGLULL
Banque Fortis Luxembourg, Agence Royale Monterey, 27 av. Monterey,
L-2951 Luxembourg
Ref: AIJA "Barcelona 2007"

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. These rooms will be held only until 22 January 2007.

HOTEL GALLERY ****

Rosselló 249 – Tel. 93 415 99 11 – Fax 93 415 91 84 – 08008 Barcelona
e-mail@galleryhotel.com – www.galleryhotel.com
Double room: EUR 139 / night *
Double room for single use: EUR 119 / night *
Buffet breakfast: EUR 17 per person and day*
* VAT not included

Reservations must be made with the hotel directly by filing the registration form herein attached and with the mention "AIJA-Seminar".

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. L'hôtel repris ci-dessous offre des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants avant le 22 janvier 2007.

HOTEL GALLERY ****

Rosselló 249 – Tél. 93 415 99 11 – Fax 93 415 91 84 – 08008 Barcelona
e-mail@galleryhotel.com – www.galleryhotel.com
Chambre double : EUR 139 / nuit *
Chambre double pour usage single : EUR 119 / nuit *
Petit déjeuner buffet : EUR 17 par personne et par jour*
* TVA non comprise

Les réservations doivent être faites directement auprès de l'hôtel en remplissant le bulletin de réservation ci-joint et en mentionnant « AIJA-Seminar »

Tenue vestimentaire : tenue de ville (séances de travail) ou décontractée chic (programme du soir).



REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

BARCELONA, 2-3.03.2007

To be returned to / A retourner à :

Before/avant le 20.01.2007

Association Internationale des Jeunes Avocats
avenue Louis Lepoutre 59/20 - 1050 Bruxelles - Belgium
Fax +32-2-347.55.22 - email : adegimbe@aija.org

or register online at www.aija.org - enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name – Nom

Law firm / Cabinet

Address – Adresse

Tel. / Tél. Fax:

E-mail:

Date of birth – Date de naissance

Accompanying persons – Accompagnants

First AIJA Event? – Premier événement AIJA ? : Yes – Oui No – Non

Registration Fees – Frais d'inscription

<= 20.01.07 > 20.01.07

<input type="checkbox"/> Speaker - orateur	375 EUR	375 EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Members - membre AIJA < 35	375 EUR	500 EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Members - membre AIJA ≥ 35	425 EUR	500 EUR
<input type="checkbox"/> Non AIJA Members - non Membre AIJA	500 EUR	575 EUR
<input type="checkbox"/> Accompanying persons - accompagnant	160 EUR	160 EUR
<input type="checkbox"/> Membre GAJ-ICAB	150 EUR	180 EUR

Optional - Facultatif

Saturday Dinner / Dîner du samedi 70 EUR 70 EUR

Donation to / à SOS Avocats-Lawyers Emergency Defense Committee

TOTAL

EUR

I attach proof of payment by bank transfer to the following account. The payee is not liable for any charges.

Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°

IBAN LU25 0030 1029 7491 0000 – BIC BGLLLULL

Banque Fortis Luxembourg, Agence Royale Monterey, 27 av. Monterey,
L-2951 Luxembourg

Ref: AIJA "Barcelona 2007"

PAYMENT VISA / MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/Eurocard) of the amount of EUR (+20 EUR for bank costs per registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/Eurocard)

de EUR (+20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number:

Exp. Date:

Security Code:

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel - les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans le panel de signature)

Booking must be made directly with the hotels / Les réservations d'hôtel doivent être effectuées directement auprès des hôtels.

Date

Signature



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



ORGANIZATION COMMITTEE – COMITE D'ORGANISATION

BRECHBUHL Beat - Kellerhals Hess
Kapellenstr. 14 - CH-3001 Berne - SWITZERLAND
Tel : 41-58-200.3530 - Fax : 41-58-200.3511
E-mail : beat.brechbuehl@kellerhalschess.ch

GREAGER John - Fox Williams
10 Dominion Street - GB-London EC2M 2EE
- UNITED KINGDOM
Tel : 44-20-7614 2544 - Fax : 44-20-7614 1444
E-mail : jgreager@foxwilliams.com

KERGER Marc - Etude Marc Kerger
9a, Bld Prince Henri - BP 106
L-2011 Luxembourg - LUXEMBOURG
Tel : 352-26.47.72 - Fax : 352-26.20.27.21
E-mail : marc@etudekerger.lu

LEMBO Saverio - Bär & Karrer
12 quai de la Poste
CH-1211 Genève 11 - SWITZERLAND
Tel : 41-58-261.5700 - Fax : 41-58-261.5701
E-mail : s.lembo@baerkarrer.ch

MASCARO-MIRALLES Maite - JAUSAS
Paseo de Gracia 103 7a planta
ES-08008 Barcelona - SPAIN
Tel : 34-93-415.00.88 - Fax : 34-93-415.20.51
E-mail : mmascaro@jausaslegal.com

MEINANDER Tanja - Waselius & Wist
Eteläsplanadi 24 A
FIN-00130 Helsinki - FINLAND
Tel : 358-9-668.9520 - Fax : 358-9-668.95.222
E-mail : tanja.meinander@ww.fi

SBERT PEREZ Hector Sebastian - Ramos y Arroyo
Paseo de Gracia 92 - E-08008 Barcelona - SPAIN
Tel : 34-93-487.11.12 - Fax : 34-93-487.35.62
E-mail : rya@rya.es

DE WITT WIJNEN Otto - Kneppelhout & Korthals Advocaten
POB 546 Boompjes 40 - 3000 AM Rotterdam
- NETHERLANDS
Tel : 31-10-400.51.00 - Fax : 31-10-400.51.11
E-mail : oe.de.witt.wijnen@kneppelhout.nl

ZWICKY Markus Dr. - Zwicky Windlin
Seepark/Gartenstrasse 4
PO Box 4819 - CH-6304 Zug - SWITZERLAND
Tel : 41-41-728.71.61 - Fax : 41-41-728.71.66
E-mail : m.zwicky@zwlawyers.com

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION GLOBALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. A TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES ? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEREZ DE LA CONTRIBUTION DE ET DE DISCUSSIONS AVEC DES COLLÈGUES SUR PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS COURS - NOUS « PARTAGEONS, APPRENNONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSELS FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" — WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

ESPAÑA SPAIN

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



Kindly, fill in this form and send us back by e-mail sbelver@galleryhotel.com or fax (34) 93.415 9184 before 22ND JANUARY 2007

REFERENCE: **AIJA MEETING FROM 01/03 TO 03/03/2007**

SURNAME: _____

NAME:

TELEPHONE: _____ E-MAIL: _____

ARRIVAL DATE: / / (Day/Month/Year)

DEPARTURE DATE: / / (D/M/Y)

ROOM TYPE:

- DOUBLE ROOM
 DOUBLE ROOM FOR INDIVIDUAL USE

RATES:

DOUBLE ROOM: 139 €/ night *
DOUBLE ROOM FOR SINGLE USE: 119 €/ night *
BUFFET BREAKFAST: 17 €per person and day *
* VAT not included

In order to guarantee this reservation, please provide us with the following credit card details:

CREDIT CARD TYPE:

CREDIT CARD NUMBER:

EXPIRY DATE: / (Month/Year)

GENERAL CONDITIONS:

- Payment should be made when the client checks out.
- Any cancellation must be in writing and sent to the Hotel.
- Any room cancellation will be admitted without charge until 1ST February_____.
- Cancellations received between 02nd February and 22nd February will carry as expenses the first night in the hotel and it will be charged by the hotel to the credit card indicated above.
- Cancellations received between 23th February and 03rd March will have as expenses the total amount of the stay and it will be charged by the hotel to the credit card indicated above.

I accept all conditions indicated above:

Signature of the credit card holder: _____

